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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Keresztényi szolidaritás helyett Vodafone-
felvásárlás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Még jó, hogy elvétve akad néhány valóban független szerkesztőség, ahol van bátorság és szakmai
igényesség arra, hogy a propagandán túli szomorú rögvalóságot is bemutassák. A Somogy megyei
Atádhír  által  nemrég közölt  cikk lerántja a leplet  az embertelen hatalmi cinizmusról.  Miközben
elképesztő dolgokra akad pénz – gondoljunk csak a veszteséges Vodafone felvásárlására, amibe a
magyar állam egy teljes rezsivédelmi alapnyi pénzt öl bele –, a legkiszolgáltatottabbak feje fölött
Damoklész kardjaként lebeg a hajléktalanság, az ellátatlanság réme.

A  Somogy  Megyei  Mozgáskorlátozottak  Egyesülete  1600  fogyatékkal  élő  embertársunkról
gondoskodik.  Állami  közfeladatokat  ellátva  igyekeznek  megkönnyíteni  az  ő  mindennapjaikat.
Olykor  a  születéstől  halálukig  ápolva  őket.  Önök  ugyan  megígérték,  hogy  megvédik  a
rezsicsökkentést,  de az igazság az,  hogy az elszabadult  villany-  és gázárak,  valamint  a vágtázó
infláció miatt kilátástalan a jövő.

Dr. Hegedüs Lajos, az Egyesület elnöke így nyilatkozott:

„Év  végéig  még  elvergődünk  valahogy,  utána  nincs  tovább.  A magyar  állam  összességében
átlagosan  a  normatív  támogatás  alig  70  százalékát  biztosítja  –  de  ezt  is  csak  a  korábbi
energiaárakkal számolva –, miközben kizárólag állami közfeladatokat látunk el.”

Feltételezem,  hogy  az  eset  nem  somogyi  specifikum,  hanem  sajnos  így  van  az  összes  többi
megyében is.

Kérdezem tehát, mi lesz a gondozottakkal, amikor az állami intézményekben is várólisták vannak?

Ha a szóban forgó Somogy megyei civil szervezet kénytelen lesz lehúzni a rolót, akkor a szociális
dolgozókkal egyetemben utcára kerülnek majd ők is?



 
Milyen  terv  alapján,  illetve  hogyan kívánja  az  állam biztosítani  ezeknek  az  intézményeknek  a
normális működését, de legalábbis túlélését?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Ander Balázs

2  


